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Vragen van het lid Van Velzen (SP)
aan de staatssecretaris van Justitie
over een asielzoekerscentrum in
Tienray. (Ingezonden 19 mei 2009)

1
Is het waar dat er een
asielzoekerscentrum gepland is in
Tienray dat zal gaan dienen als
Tijdelijke Noodvoorziening
Vreemdelingen (TNV)?1

2
Kunt u zich de onrust voorstellen nu
er in een kleine gemeenschap van
1000 personen een opvang wordt
gepland voor 250 vreemdelingen?
Zo ja, waarom kiest u hier dan toch
voor?

3
Deelt u de mening dat het niet
wenselijk is voor het draagvlak van
de opvang van vreemdelingen
wanneer er wordt gekozen voor
grootschalige opvang in kleine
gemeenschappen? Zo nee, waarom
niet? Zo ja, welke maatregelen gaat u
nemen om dit te voorkomen?

4
Is de reden dat er een extra TNV moet
komen gelegen in een onvoldoende
snelle afwikkeling van procedures
door de Immigratie- en
Naturalisatiedienst (IND) in de
aanmeldcentra? Zo nee, wat is dan de
reden? Zo ja, wat zijn de oorzaken
van deze onvoldoende tijdige
behandeling door de IND?

5
Hoe is het mogelijk dat er nu
plotseling een TNV moet worden
geopend ondanks dat de
instroomcijfers ruim onder uw
raming van 16.000 is gebleven?

Toelichting
Deze vragen dienen ter aanvulling op
eerdere vragen ter zake van de leden
Fritsma en Wilders (beiden PVV),
ingezonden 15 mei 2009
(vraagnummer 2009Z09123).

1 L1, 14 mei 2009
http://www.l1.nl/L1NWS/_pid/links4/_rp_
links4_firstElementId/1_3754947/_rp_
links4_hasclickpage/1_1013

Antwoord

Antwoord van minister Hirsch Ballin
(Justitie) (ontvangen 30 juli 2009)
Zie ook Aanhangsel Handelingen,
vergaderjaar 2008–2009, nr. 2857

1
Ja.

2
Alle gemeenten hebben
de maatschappelijke
verantwoordelijkheid om naar
vermogen bij te dragen aan de
opvang van asielzoekers, die mogelijk
vluchteling zijn en bescherming
nodig hebben. Het COA is, als
zelfstandig bestuursorgaan, belast
met de wettelijke taak om
vreemdelingen en asielzoekers te
huisvesten. Om deze taak te kunnen

garanderen is het COA continu op
zoek naar nieuwe opvanglocaties. Dit
doet het in zowel grote als kleinere
gemeenten. Bij de invulling van die
verantwoordelijkheid worden burgers
bij de lokale situatie betrokken. Er
wordt zoveel mogelijk rekening
gehouden met hun zorgen.

3
Neen. Zie vraag 2.

4
Zoals eerder besproken met uw
Kamer is in 2008 het aantal
asielverzoeken toegenomen. Dit
betekende dat de capaciteit om
asielaanvragen in behandeling te
nemen op de aanmeldcentra vergroot
moest worden. Daartoe zijn in de
eerste helft van 2008 maatregelen
getroffen, zoals inzet van meer
personeel op de aanmeldcentra. Deze
maatregelen hebben ertoe geleid
dat het aantal aanvragen dat in
behandeling kan worden genomen
op de aanmeldcentra is toegenomen.
Doordat de getroffen maatregelen
niet onmiddellijk effect hadden – zo
neemt het enige tijd in beslag voordat
nieuw geworven personeel volledig
inzetbaar is – is in de achterliggende
periode het aantal personen dat in de
TNV verblijft toegenomen. Daarnaast
was er gedurende de bewuste
periode een aantal vrije (feest)dagen
waarop het AC gesloten was. De
instroom in de TNV liep gedurende
die verlofdagen echter wel door.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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5
Zoals in het antwoord op vraag 2 al
aangegeven en ook reeds in de brief
van de staatssecretaris van Justitie
van 25 mei jl. aan Uw Kamer
verwoord zijn het verschillende
factoren (instroom, uitstroom en
gedwongen afbouw van capaciteit)
die momenteel de
capaciteitsbehoefte bij het COA
bepalen. Het COA pleegt daarom
momenteel een extra inspanning op
het verwerven van capaciteit.
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